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ZAPISNIK

1. redovite sjednice Povjerenstva za znanost odriane 19. sijelnja 2018.

Nazoani (abecednim redoslijedom):

1. Sara Dodig Bauiid, as. - Elanica PovjerensWa
2. Boio Kesii, as. - dlan Povjerenstva
3. dr. sc. Dunja Pivac, doc. - alanica Povjerenstva
4. dr. sc. Dan{ela Mateti6 Poljak, v. pred. - tlanica Povjerenstva
5. dr. sc. Mirjana Siriiievi6, red. prof. (T)-ilanica Povjerenstva
6. dr. sc. Sagita Mrjam Sunara, doc. art. - predsjednica Povjerenstva

Dnevni red:

1. St.uktura i sadriaj elaborata o obavljanju znanstvene djelatnosti Umjetnidke
akademije (izvjeiie predstavnika Odjela za glazbene umjetnosti)

2. Predlaganje kandidata za ilana Upravnoga odbora Hrvatske zaklade za znanost
3. Razno

Ad. 1.

Sjednica je zapodela u 12.L0 sati. Sjednicu je otvorila Sagita Mirjam Sunara kratkim izvjeSiem
o orijentacfiskom sastanku odrianom 6- prosinca 2017. na kojemu je Davorka Radica
prezentirala rad Odjela za glazbenu umjetnost na izradi elaborata o obavljanju znanstvene
djelatnosti koji sadrii visegodi<nji strateiki program znansWenih istraiivanja na Umjetnitkoj
akademiji u Splitu (dalje u tekstu: elaborat). Radica je na tom sastanku ukratko izlo:ila
strukturu isadriaj elaborata. Sunara ju je poaetkom sijetnja zamolila da radnu verziju teksta
u digitalnom obliku proslijedi dlanovima Povjerenstva za znanosti ikolegama koji su iskazali

interes za sudjelovanje u izradi Strategije znanstvenoga razvoja Umjetniake akademije u

Splitu (dalje u tekstu: strategua). Radica je predloiila da se prije slanja toga dokumenta
organizira sastanak na kojemu de se svim kolegama prezentirati sadriaj i struktura elaborata.
DanaInjijie sastanak sazvan s tim ciljem.

Budu6i da Radica zbog opravdanih razloga nije mogla sudjelovati na sastanku, Sunara
predlaie da elaborat prezentira kolegica Mirjana Siriitevii.

SiriSdevid najprije upoznaje kolege sa stanjem na poslijediplomskom doktorskom studiju
Etnomuzikologija. Studij koji je 2011. godine pokrenuo Nikola Buble iz danainje je
perspektive zastario: ima previSe nastave, a premalo samostalnog istraiivanja. Vrlo je
izgledno da reakreditaciju ne bi pro5ao. Odludeno je da ie se postojeii studij zatvoriti i
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pokrenuti novi. Prvi korak je registriranje djelatnosti u odgovarajuiem znanstvenom
podruiju i polju. Prodekanica Sunara vec je pribavila izvod iz Upisnika znanstvenih
organizacija iz kojega .ie razvidno da Umjetniika akademija znanstvenu djelatnost obavlja u

podrutju druitvenih i humanistiikih znanosti. Drugi je korak izrada elaborata. Odjel za

glazbene umjetnosti vei je zapoieo s izradom toga dokumenta. Za pisanje je (bila) zaduiena
Radica. Ona je prouiila strateike dokumente srodnih visokih utiliita (primjericg Strategiju
znanstvenog razvoja Filozofskog fakutteta u Splitu), i to ugradila u elaborat. Elaborat ima pet
poglavlja: (1) povijest institucije, (2) misija, vizija i strateiki program znanswenih istraiivanja
u narednih pet godina (u tome se poglavlju ponovno obraaluje svrha osnivanja i rada
ustanove, njezan ustroj i povijest; analizira se znanstveni potencijal, donosi SWOT analiza,
popis strateikih ciljeva s pokazateljima uspjeinosti te opis tema istraiivanja), (3) prostorni
resursi i oprema, ( ) ljudski potencijal (podaci o svakom znanstveniku) i (5) sredstva za rad
ustanove. Siri5devi6 naglaiava da su drugo i aetvrto poglalje ono u kojima 6e se traiiti najveii
doprinos dlanova Povjerenst\ra za znanost i zainteresiranih nastavnika. Dodaje da je
sudjelovanje u izradi elaborata jedan od uvjeta Rektorskoga zbora za izbor u zvanje. Podatke
za prvo i tre6e poglavlje trebat 6e pribaviti od administrativnih sluibi.

Odluieno je da 6e Sunara ponovno zamoliti Radicu da joj dostavi elaborat- Dokument ie
zatim proslijediti ostalim alanovima Povjerenstva za znanost i kolegama koji su iskazali
ineteres za sudjelovanje u izradi Strategije. Bududi da je Odjel za glazbene umjetnosti vei
unio podatke koji se tiau znanstvenoga rada njegovog nastavnog osoblja, sljede6i je korak da

nastavnici s Odjela za likovne umjetnosti dopune elaborat. Sunara de organizirati sastanak
nastavnika Odjela za likovne umjetnosti na kojemu ie se podijeliti zadaci iodrediti rokovi na

njihovo izwienje. Sunara napominje da de dinamika rada na Strategiji ovisiti o radnim
obavezama nastavnika. Uprava je kao rok za izradu nacrta Strategije odredila 1. lipnja 2018.
(vidi Plan izrade novih i aiuriranja postojedih akata Umjetniake akademije).

Sunara kolege upoznaje s pozivom Ministarst!'a znanosti i obrazovanja za predlaganje
kandidata za ilanove Upravnog odbora Hrvatske zaklade za znanost.

Dunja Pivac istiie da bi bilo poieljno da netko s Umjetniike akademije sudjeluje u radu toga
tijela.

Siri5ievii kaie da na Odjelu za glazbene umjetnosti postoje tri potencijalna kandidata: lvana
Tomi6 Ferid, Davorka Radica i ona. Bududi da se projekt kolegice Tomi6 Ferid financira
sredstvima Hrratske zaklade za znanost postoji bojazan da bi kolegica kao ilanica Upravnog
odbora Zaklade bila u sukobu interesa. Siri5devii poznaje aktualnu tlanicu Upravnog odbora,
pa ie se raspitati o tome. Provjerit 6e i koliko je (vremenski) zahtjevno sudjelovanje u radu
Odbora.

sfi.214

Ad.2.

5unara moli da ioi se obrazloiena kandidatura sa iivotooisom kanidata dostavi do 20. veliaie
2018. kako bi se mogla oreanizirati elektronska siednica Akademiiskoea viieda (Viiede treba
potvrditi kandidata).



Ad.3.

Sunara predlaie da se tijekom kalendarske godine, s izuzetkom srpnja i kolovoza, jednom
mjeseino na Umjetnidkoj akademiji organiziraju javna predavanja kroz koja bi djelatnici koji
se bave znanstveno-istraiivaakom djelatnosti prezentirali rezultate svojqga rada Siroj
javnosti. Predavanja bi se mogla organizirati u velikoj dvorani na Gripama, uvijek u istom
terminu (npr. prvog utorka u mjesecu s poietkom u 19.00 sati).

Pivac podriava ideju, osobito stoga 5to takva predavanja predstavljaju jedan vid
popularizacije znanosti, a takve se aktivnosti boduju kod napredovanja u zvanju. Sunara
pojainjava da je ta aktivnost vei uvritena u program Sveuiiliita u Splitu za Europsku noi
istraiivata. Radi se o programu koje je Sveudili5te u Splitu predalo Ministarstvu znanosti i

obrazovanja, a Ministarstvo prijavilo na natjedaj Europske komisije za organiziranje Europske
noii istraiivata. Javna bi se predavanja odriala neovisno o tome hode li projekt biti
prihva6en ili ne. Povezanost s Europskom nodi istraiivaia samo je dodatna benefici.ia, buduii
da se Noa organizira u okviru programa Obzor 2020.

Sunara dodaje da bi se cjeloviti tekstovi usmenih izlaganja po dowsetku ciklusa mogli
publicirati. Navodi primjer godiinjaka Filozofskog fakulteta u Splitu koji donosi radove iz

razliiitih podruaja, razliiite tematike. SiriSievid dodaje da bi se za takvu serijsku publikaciju,
odnosno onu koja se bavi popularizacijom znanosti, mogla osigurati financijska potpora
Ministarstva znanosti i obrazovanja.l S vremenom bi se takva publikacija mogla razviti u

znanstveni aasopis. Danijela Matetii Poljak dodaje da takav iasopis moie izlaziti iu
elektronitkom obliku.

SiriSaevid moli da Uprava omogudi isplatu mjesetnoga honorara Branki Lazarevig djelatnici
Referade koja je pristala unositi radove (priloge) iz Baitinskih g/oso na portal Hraak, i to iz

sredstava namijenjenih znanstvenom usavriavanju nastavnika s Odjela za glazbenu

umjetnost. Nastavnici su se voljni odreii dijela sredstava koja im pripadaju od glavarina kako
bi se kolegici lazarevi6 ispla6ivao redoviti mjesetni honorar od 200,00 kn.

Siriitevii dodaje da se uredniitvo Boiiinskih g/oso susrelo s joi jednim problemom:
donedavno su se radovi u Hriak unosili u PDF formatu, a sada ih treba unositi u drugom
formatu. Za to im nedostaje tehnidka podrSka: program za "pretvaranje" PDF-a u zadani
format i osoba koja bi to obavljala.

Matetii Poljak zanima zaito nastavnici nemaju pristup raiunalnim programima za dije

koriStenje ustanova ima licencu. Prema informacijama kojima raspolaie Sunara, programi se

mogu instalirati samo na sluibena raiunala. Pivac podsjeda da nastavnici mogu nabavljati

1 vidi: Znanstveno-izdavaika djelatnost Ministarstva znanosti i obrazovania, dostupno na

httos://mzo.hrlhrlrub.ikel znansh.eno-izda\racta-dielatnost (datum pristupa stranici: 21. sijetnja 2018.)
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Ciklus iavnih predavania dielatnika Umietniike akademiie koii se bave znanstveno-
istraiivadkim radom

Isplata honorara Branki Lazarevid za niezin ansaiman na dasooisu Baiiinski qlasi

Nabava radunalnih oroerama za nastavno osoblie



raaunalne programe, ali i ratunala, iz sredstava namijenjenih svom znanstvenom
u savr5ava nju.

Matetii Poljak zanima da li SRCE joi uvijek organizira besplatne edukativne radionice za rad
u odredenim programima. Sunara je rekla da 6e im poslati upit.

Pivac podsjeca za je Ministarstvo znanosti i obrazovanja prije nekoliko godina ponudilo
visokim udili5tima mogudnost besplatnog preuzimanja/koriStenja programskih paketa.
Raiunalni programi iz Office paketa tek su nedavno ponudeni osoblju i studentima
Umjetnidke akademije.'

Sjednica je zavriila u 13.15 sati.

zapisnik sastavila:

Dr. sc. Sagita Mirjam Sunara, doc. art Split, 21. sijetnja 2018.

POTPIS

Pregled zrduteni.:

Sunrri
. Kortlktir.ti D. Rldi(rl i pribavfi radru verriu.l.bontE.
. Pro6liicditl ehborEt svim. s mq,Tirv linc.
. orgldd..tl s.3trn.t n stlvnlk r odFL z. lilovne umFtrosti na koFmu d! se raspodii.lM r.dni zrdaci

vezani z! dopunu elaboaltr.
. Prenii.ti t prrvi zEmolbu ur€dniitya BaiiitEkih g/Esd d, * omotud ispht mF eanot honor.ra B.

LaarEvid iz sr€dstava namijanienih zi.nstvenom usavriavrnir nast ynilt. Odieh za gh*.nu umFtnost
. Kontaktir.ti SRCE i prcyFriti odrZ.v.iu li se u Sditu b.sphtni tiaievi zr. nrstaux, 6oblF zr r.d s

rainn lnim programima.

Si.lJaevi6
. (o.lt ltir.ti .ktu.lnu d.ni.'u upr.vnoi odborr ikyatste atlrd€ a zl.Ir6ti i p.ovFriti ie6u li cobe Aii

se proFhi fin miraiu iz sEdstlv. Z.ll.da u sulobu interera kro alanovi Upr.vnoga odbor., te koF su

ob.yeze dlnov! dbof! (koliko je gosao wemonski z!hti6v.n).
. Kort ktinti I. Tomi6 fertt i D. R.dicu i prcvFriti jE u li s€ eolin€ l.ndidir.ti zr thnstvo u gore

nsYedenorn tiielu.

2 Boban, Silvia, "Obaviiest o moguanosti besplatnot koriitenia Office365 alata za djelatnike istudente UMAga",
dostupno na: http:/Aflww.um6.unisthr/odasrE-olo.robatr-ien-o-rhquriosti-besolahos-koridenia-ofie
365-alata-z+.dielatiike-i-gudente-urn8-al (datum pristupa stanici: 21. e'ieinja 2018.).
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